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§ 11 
Skrivelse om att göra skolidrottslokaler bokningsbara via 
stadens bokningssystem  
JÄRVA 2023/454 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Patrick Amofah m.fl (C) beskriver att invånares och föreningars 
möjligheter att nyttja skolans idrottslokaler är kraftigt begränsade i 
hela staden och även i Järva. Skribenterna undrar hur Järva 
stadsdelsförvaltning framledes tänker trycka på i arbetet för att 
öppna upp skolidrottlokaler i stadsdelsområdet? 
Förvaltningen instämmer i att det är viktigt med ett effektivt 
lokalutnyttjande och att skolornas idrottslokaler kan nyttjas av 
invånare och föreningsliv. Förvaltningen kommer i samverkan med 
berörda fackförvaltningar och bolag fortsätta arbetet med att 
tillgängliggöra lokaler i Järva för föreningsliv, kulturverksamheter 
idrott och andra verksamheter. När det gäller skollokalerna, 
välkomnar förvaltningen uppdraget som finns i budget 2024. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2023/454-2 (Godkänd - R 1) Skrivelse om att göra 
skolidrottslokaler bokningsbara via stadens bokningssystem 

 JÄRVA 2023/454-1 Skrivelse om att göra skolidrottslokaler 
bokningsbara via stadens bokningssystem 
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